



Protokoll styrelsemöte 2010-09-22 kl. 18:00

1. Öppnande av mötet

Mötet öppnades kl. 18.10. Alla styrelsemedlemmar var närvarande: Daniel Simmons, Amalia Vinogradova, Lisa Lindqvist, Cornelia Edblad, Claudia Ehrentraut, Stina Bergman, Egil Martinsson, Shimeng Zhou, Anton Severin, Peter Arnemo, Per Arnsäter, Andreas Björklund, Marcus Lindberg (anslöt kl. 18.27 under punkt sju) och Nanna Rask.

2. Val av sekreterare (1) och justerare (2)

Nanna Rask är sekreterare och till justerare valdes Shimeng Zhou och Cornelia Edblad.

3. Godkännande av kallelseförfarandet

Kallelseförfarandet godkändes.

4. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes. Övriga frågor: Egil, Shimeng (stryks), Daniel (2 st.), Nanna.

5. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll har justerats, skrivits under, satts in i pärmen och lagts upp på hemsidan.

6. Tillsättning av inadjungerad vice-ordförande

Styrelsen beslutar att tillsätta Marcus Lindberg som inadjungerad vice-ordförande för resten av verksamhetsåret 2010-2011.

Marcus ansluter till mötet, kl. 18.27.

7. Firmatecknare

Styrelsen beslutar att utse Marcus Lindberg (870807-0456) till firmatecknare för föreningen under verksamhetsåret 2010/2011 med rätt att teckna firma för sig.

Styrelsen beslutar att återkalla rätten att teckna firma för föreningen för Emilia Jeppsson (890518-4043) med anledning av hennes avgång.

8. Rapporter från styrelseledamöterna om pågående aktivitet inom respektive område

Medlemsekreterare: Har registrerat medlemmar och nyhetsbrevs-prenumeranter.

Kassör: Har bokfört och betalat räkningar.

Reseansvarig: Har planerat Islandresan; fått ett "kanske" från presidenten, bokat några besök, uppdaterat hemsidan. Väntar sig många engagerade på nästa möte då man dessutom ska diskutera ännu en destination.

Info: Har delat upp posten lite emellan varandra. Andreas har mer ansvar för arbete kring "PR" och Cornelia kring "Layout" av affischer och programblad. Man har även funderat över och försökt komma fram till hur man bättre kan samarbeta med programgruppen.

Claudia: Fortsatt arbetet med hemsidan.

Programsekreterare: Har haft sitt andra programgruppsmöte. Vill beröra frågor kring dels immigration och Sydamerika. Man har delat in programgruppen i olika arbetsgrupper. Till helgen ska man göra intervjuer med sökande till programämbetsposten. Preliminär deadline för tryck av programbladet är den 19 oktober. Saken ska dock diskuteras närmare då ett tidigare datum kanske behövs för att nå ut med programbladet i tid.

Aktivitetsansvarig: Det visades stort intresse från medlemmar vid det andra aktivitetsgruppsmötet, då cirka 15-20 personer närvarade. Kommande aktiviteter är ett soppföredrag på Nobelmuseum och ett studiebesök till Utrikespolitiska institutet. En bokcirkel har startats. Den 3 oktober planeras en filmsöndag med diskussion och frågestund om oljeutsläpp i Amazonas, detta i samarbete med Latinamerikagrupperna. Man funderar över vidare samarbete med Latinamerikagrupperna och har pratat om att anordna en temadag tillsammans. Planering inför vårens arbetsmarknadsmingel i samarbete med UPS har börjat. Debate Club startar 29/9 och ska äga rum cirka en eller två gånger i månaden. Man diskuterar någon form av social aktivitet för medlemmar, exempelvis knytkalas eller fest.

Radioansvarig: Gjort radioprogram varje vecka. Då det i början var ont om medarbetare har han själv fått sända en hel del. Till helgen är den första radioutbildningen. Har lobbat för en TV-ämbetsperson.

Redaktörer: Arbetat med tidningen. Ska ha första redaktionsmötet snart. Många har visat intresse för att engagera sig i tidningen.



Ordförande: Har dels hittat en ny vice ordförande, och dels arbetat med bidrag, så som Folke Bernadotte.

9. UFS information

Vår UFS representant Gustav Gerell kunde inte närvara. Istället fick vi information om vad som händer i förbundet via mail.

10. Islandsresa

Styrelsen beslutar att godkänna att resegruppen genomför en resa till Island med plats för 20 medlemmar någon gång runt månadsskiftet november-december.

11. Tillsättning av layoutämbetsperson

Styrelsen beslutar att tillsätta Gustav Gidenstam till layoutämbetsperson för detta verksamhetsår.

12. Tillsättning av fotoämbetspersoner

Tillsättningen bordläggs till nästa styrelsemöte. Anledningen är att man vill invänta flera ansökningar.

13. Tillsättning av reseämbetsperson

Styrelsen beslutar att tillsätta Sandra Andersson till reseämbetsperson för detta verksamhetsår.

14. Utlysning av UFS-representant

Styrelsen beslutar att utlysa posten som UFS-representant omedelbart med ett slutdatum på 10 oktober.

Adjungerar för paus kl 19.14.

Mötet återupptas 20.10

Stina Bergman och Peter Arnemo lämnade mötet.

15. Nya hemsidan

Claudia visar upp den nya hemsidan och styrelsen diskuterar förslag på förbättringar. Claudia ska maila länken till hemsidan till övriga i styrelsen.

16. Budgeten för hösten 2010

Styrelsen går igenom budgeten för HT-10. Det är en lägre uppskattning för annonsintäkter detta år, jämfört med förra. Man har även sänkt förväntade "Entré föredrag"-intäkter, från 25 000 till 20 000, då vi förra året hade fler stora namn som lockade en större publik. Styrelsen beslutar att godkänna budgeten för HT-10.

17. Lokalen

Styrelsen diskuterar vad som bör göras gällande städning och uppfräschning av lokalen. Cornelia ska börja skissa på en ritning. Framförallt bör det satsas på förvaring och textilier, och att skilja av arbetsplats från soffgruppen. Då det finns många tankar och idéer bestäms att ett gemensamt Google-dokument ska skapas för vidare diskussion av ämnet. Kassör, Amalia, meddelar att vi har omkring 10 000 att röra oss med. Daniel tar på sig ansvar för att göra ett gemensamt städschema. Styrelsen beslutar att gemensam storstädning av UF-lokalen ska ske söndagen den 3 oktober kl 13.15. Daniel och Marcus ansvarar för att skriva en lista över vad som behöver göras.

18. Nästa styrelsemöte samt fikaansvar

Nästa styrelsemöte bestäms till onsdag den 6 oktober kl. 18.00. Lisa är fikaansvarig.

19. Övriga frågor

Egil tar upp frågan om huruvida UF inför föredrag ska använda sig av tjänsten sms-utskick. Man menar att det är ett billigt sätt att nå ut med effektiv information. Det poängteras att en sådan tjänst måste vara frivillig. Egil ska kolla upp saken närmare och komma med ett underlag till nästa möte. Daniel tar upp att vi bör komma igång med vår gymnasiesatsning. Informationsansvariga ska diskutera detta närmare. Daniel påminner även styrelsen om att sköta posthanteringen. Nanna tar upp frågan om UF bör skicka ut inbetalningskort till medlemmar när deras medlemskap behöver förnyas. Nanna ska kolla upp vad detta kan kosta och göra ett underlag till nästa möte.



20. Mötets avslutande

Mötet avslutades kl. 20.55.

Nanna Rask, sekreterare

Shimeng Zhou, justerare

Cornelia Edblad, justerare